
RM 0052-5-6/07
PROTOKÓŁ Nr 6/07

z VI Sesji Rady Miejskiej
V kadencji

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 14 czerwca 2007 roku.

Ad. 1 – 5

– otwarcia VI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał

Przewodniczący Rady, Pan Piotr Siutkowski; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 

– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady;

– porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem)

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem)

– na sekretarza VI sesji powołana została radna, Pani Arleta Petek;

Ad. 6 a

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że Gmina Radziejów, która do tej pory nie była członkiem 

Związku Gmin Zlewni Jeziora Gopło złożyła deklarację chęci praystąpienia do niego. Aby zgodnie 

ze statutem Gmina Radziejów mogła przystapic do Związku, każdy jego członek, każda gmina musi 

podjąć uchwałę o wyrażeniu zgody na przyjęcie nowego członka.

- Pan Piotr Siutkowski odczywał uchwałę Nr VI/22/07 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 

Gminy Radziejów do Związku Gmin Zlewni Jeziora Gopło w Kruszwicy.

Radni  przystąpili  do  glosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  15  radnych,  głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 b

- Pan Jarosław Waszak poinformował, iż zmiana uchwały Nr IV/10/07 z marca bierzącego roku 

wynika z uwag Wojewódzkiego Pełnomocnika ds. Uzależnień  dotyczy dwóch punktów naszego 

Programu  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych.  Zwrot  „dofinansowanie  dla  Izby 

Wytrzeźwień we Włocławku” został zamieniony na zwrot „współpraca z Izba Wytrzeźwien…”, co 

za tym idzie w preliminarzu wydatków kwota dofinanowania została usunięta, a wydatki wzrosły w 

innym punkcie preliminarza.

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  uchwałę  Nr  VI/23/07  zmieniającą  uchwałę  Nr  IV/10/07  Rady 

Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim  z  dnia  09  marca  2007  r.  w  sprawie  Gminnego  Programu 

Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych.
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Pytań nie było.

Radni  przystąpili  do  głosowania.  Za przyjęciem uchwały opowiedziało  się  15  radnych,  glosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała został przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 c

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  uchwałe  Nr  VI/24/07  w  sprawie  określenia  zakresu  i  formy 

informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu  gminy  za  I  półrocze  oraz  informacji  o  przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury.

Pytań nie było.

Radni  przystąpili  do  głosowania.  Za przyjęciem uchwały opowiedziało  się  15  radnych,  glosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała został przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6d

- Pani Jolanta Zalesińska udzieliła informacji na temat konieczności podjecia uchwały Nr VI/25/07 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Toruniu. Powiedziała m. in., że pożyczka ta zostnie wzięta na zakup samochodu do 

wywozu nieczystości stałych oraz, że mamy już promesę banku na udzielenie pożyczki a podjecie uchwały 

przez Radę Miejską jest wymogiem ustawowym w tej kwestii.

- Pan Piotrk Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr VI/25/07 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu.

Pytań nie było.

Radni przystąpili do głosowania: „za” przyjeciem uchwały opiwiedziało się 15 radnych, głosów 

wstrzymujących się i przeciwnych nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6e

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałe Nr VI/26/07 zmieniajacą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2007 rok..

Powiedział, że na posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w dn. 12 czerwca 2007 r. uchwała ta była 

analizowania.

Pytań nie było.

Radni  przystąpili  do  głosowania.  Za przyjęciem uchwały opowiedziało  się  15  radnych,  glosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała został przyjęta jednogłośnie.

Pan Piotr Siutkowski ogłosił 10 minut przerwy.

Po przerwie wznowiono obrady.

Ad. 7
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- Pan Bogdan Pruss powiedział, iż na ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu oraz Komisji Rewizyjnej padl wniosek o wykup za zaległy podatek od GS „Samopomoc 

Chłopska” budynku po starej rozlewni. Budynek ten gmina mogłaby zagospodarować na obiekt M-

GOKSiR. Zapytał Burmistrza jaka jest szansa na tego typu posunięcie?

- Pan Andrzej  Schmidt  powiedział,  iż  popiera w/w sniosek Pana Marynowskiego z  posiedzenia 

komisji i  dodał, iż gmina Świecie majac budynek przeznaczony na zagospodarowanie dla celów 

dzialalności  kultulalnej  otrzymała  pomoc  unijną.  Gdybysmy  zatem  my  mieli  taki  budynek 

moglibyśmy tekże spróbować.

- Pani Elżbieta Maniewska powiedziała, iż w Szkole Podstawowej w Piotrkowie Kujawskim jest az 

ponad 1000 dzieci zatem przydał by się Ośrodek Kultury z prawdziwego zdarzenia.

-  Pan  Mirosław Skonieczny powiedział,  iż  jeśli  chodzi  o  budynek  rozlewni  to  gmina  nie  ma 

możliwości przejąć go w zamian za umorzenie zaległego podatku gdyz takowych zaległosci nie ma. 

Jeśli zas chodzi o chęć pozyskania przez gmine budynku z możliwością adaptacji na cele kulturalne 

to  musielibyśmy  brac  udział  w  normalnym  przetargu  bez  żadnych  ulg.

Budynek,  który  gmina  uprzednio  zajmował,  na  ul.  XXX-Lecia  PRL,  bedący  własnością  Pani 

Piaskowskiej idealnie nadawałby się do tego celu, jednakże Pani ta nie jest zainteresowana jego 

odstąpieniem.  

Burmistrz  dodał,  że osobiście byłby za tym aby budynek na działalność kulturalną postawić od 

podstaw.

Ad. 8

-  Pan  Edward  Kubisiak  powiedział,  iż  wyborcy  często  zapytują  go  o  kondycje  Szpitala 

Powiatowego w Radziejowie w związku z czym korzystając z okazji, ze słucha go wieksza ilość 

osób, które są reprezentantami społeczeństwa lokalnego pragnie udzielic odpowiedzi na to pytanie. 

Powiedział m.on., iż kondycja szpitala jest dobra, zysk w 2006 roku wyniósł ponad 500 tys. zł. 

Poprawiła się sytuacja oddziału chirurgicznego od kiedy jego ordynatorem został Pan Kopeć, który 

wykonuje  zabiegi  metodą  laparoskopową.  Nastąpiło  wiele  remontów i  modernizacji,  zakupiono 

aparaturę  rengenowską,  aparaturę  do  sterylizacji.  Wiele  jednostek  samorządowych  i  nie  tylko 

dofinansowuje szpital a jak wynika z wykazu, którym dysponuje Piotrków nie dofinansował szpitala 

w związku z czym poprosił o pomoc. 

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział,  iż nie wie dlaczego w wykazie Pana Kubisiaka nie ma 

Piotrkowa Kujawskiego gdyż w ubiegłym roku dofinansowaliśmy szpital  kwotą 5 tys. zł.  Dodał 

także, iż myśli, ze rok bieżący nie będzie pod tym względem gorszy.

Następnie poinformował zebranych o sprawach bieżących, powiedział, że:

• sołtysi  zostali  wyposażeni  w  nowe  tablice  informacyjne  z  godłem  Polski  i  napisem 
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SOŁTYS;

• w chwili obecnej trwają prace nad dokumentacją wszystkich zaplanowanych do wykonania 

inwestycji w najbliższym czasie;

• obecnie  gmina  jest  po  rozstrzygnieciu  przetargu  na  zakup  samochodu  do  wywozu 

nieczystości stałych na kwotę 440 tys. zł, realizacja nastąpi do końca sierpnia bieżacego 

roku;

• ogłoszono przetarg na prace remontowe nawierzchni dróg – „łatanie dziur”, obecnie nie ma 

zainteresowania wykonawstwem;

• w centrum miasta będzie monitoring, zostaną wstawione znaki organizujące parkowanie a 

policja będzie karać mandatami kierowców nie podporządkowujacych się przepisom;

• priorytetem na  najbliższy okres  jest  dokończenie  wodociągowania  a  inne  zadania  będą 

kontynuowane gdy uda się na nie pozyskać środki. Dodał, iż zapowiada się uproszczenie 

procedur pozyskiwania srodków.

-  Pan  Remigiusz  Góralczyk zapytał  czy cos  nowego  zaczęło  się  dziać  w sprawie  odkrywki  w 

Tomisławicach?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż kopalnia wchodzi na teren Wielkopolski na pewno. W 

tej kwestii są pozytywne opinie WIOŚ i Wojewody Kujawsko – Pomorskiego jednak pod pewnymi 

warunkami. Te warunki to stały minitoring stanu poziomu wód oraz obserwacja ptactwa. Fizyczne 

wejście  kopalni  na  teren  gminy  Piotrków  Kujawski  planowane  jest  około  2020  roku  a 

przygotowywanie infrastruktury rozpocznie się około 2015 roku. Obecnie nie ma od tego odwołania 

a np. gmina Wierzbinek ma już wszystko „dopięte na ostatni guzik”.

- Pan Remigiusz Góralczyk zapytał czy w związku z powstaniem kopalni na naszym terenie zostało 

podpisane w ostatnim czasie jakies porozumienie?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż żadnego porozumienia nie było.

- Pan Piotr  Siutkowski  powiedział,  iż był razem z Burmistrzem na spotkaniu informacyjnym w 

kopalni  lecz żadne decyzje tam nie zapadły. Piotrków Kujawski jest  planowany do ekspluatacji 

odkrywki w latach 2020-2034.

-  Pan  Remigiusz  Góralczyk  powiedział,  iż  ona  za  powtaniem  na  naszym  terenie  kopalni  nie 

glosował i głosować nie będzie lecz zdaje sobie sprawę z tego, że biegu sprawy już się nie da 

zmienić a kopalnie i tak rozszerzy swą działalność na teren gminy Piotrków Kujawski.

- Pan Stanisław Pomianowski zapytał czy nie można załatać dziur w jezdniach inną metoda niż 

zasypywanie kamieniem, które i tak nie zdaje egzaminu a także zagraza bezpieczeństwu?

-  Pan  Mirosław  Skonieczny  odpowiedział,  iż  już  wsześniej  wspomniał  o  tym,  iż  przetarg  na 

wykonanie tego typu remontów został ogloszony, na oferty oczekujemy do dnia 21 czerwca.
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- Pan Bogdan Pruss powiedział, iż korzystajac z okazji, iż rynek w Piotrkowie Kujawskim będzie 

remontowany można by również postawic tablicę do wieszania klepsydr, obecnie sa one wieszane 

na drzewie, które jest przez to kaleczone.

- Pan Miroslaw Skonieczny powiedział, iż sprawa organizacji miejsca do wieszania klepsydr należy 

do usługodawcy pogrzebowego, ale nie stoi nic na przeszkodzie abyśmy nie mogli pomóc w tej 

kwestii.

- Pani Elżbieta Maniewska złożyła wniosek o wstawienie znaku zakazu wjazdu na ul. Krótką od ul. 

Rynek,  lub  zmienić  dopuszczalny  tonaż  wjeżdżających  aut.  Obecnie  wjeżdżaja  tam  z  dużą 

prędkością wielkie samochody, a dzieci mieszkajace w pobliżu się tam bawią, może zatem dojść 

tam do tragedii.

- Pan Arkadiusz Szczurowski w odpowiedzi na pytanie zadane na jednej z poprzednich sesji przez 

Pana Góralczyka,  poinformował,  że  na remont  drogi  Wójcin – Bycz przeznaczono w budżecie 

powiatu 50 tys. zł.

-  Pan  Edward  Kubisiak  dodał,  iż  wykonywane  są  dokumentacje  na  remont  dróg  Przewóz  – 

Polajewo  oraz  Kaspral  –  Piotrków  Kujawski.  Około  roku  2012  dokończona  zostanie  droga 

Piotrków Kujawski – Dębołęka.

Ad. 9

– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad VI sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie VI Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13.25

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:

                       ................................

                                                                                        Sekretarz VI Sesji RM:

                                                                                                 Arleta Petek

                                                                                       ..........................................
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